
Fazio: Chcę rozegrać dobry sezon
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Już dziś wieczorem Giallorossi zmierzą się w Bostonie z Juventusem.

Wywiadu dla Roma TV udzielił przed spotkaniem Federico Fazio.

Zmierzycie się w USA z włoskim zespołem, Juventusem. Zmienia się coś w

porównaniu do meczów z PSG i Tottenhamem?

- Wszystkie drużyny są inne, Juventus pracuje inaczej niż PSG i Tottenham. To dla

nas ważne spotkania, znajdujemy się na końcu tego tourne i takie spotkania służą

po to, aby uzyskać rytm meczowy.

To rywalizacja, którą znasz dobrze. To będzie sparing jak inne?

- To będzie sparing, który posłuży temu, aby spróbować tego, czego uczy nas trener

na treningu, rywal nie ma znaczenia, czy jest to Juventus, PSG czy Tottenham.

Co myślisz o trenerze i nowym sztabie po dwóch tygodniach treningów?

- To dwa pierwsze tygodnie z nowym trenerem i sztabem, ważne jest się poznać,

wiedzieć czego chce na boisku i poza nim. Zgrupowanie służy też tworzeniu dobrej

grupy, myślę, że bardzo dobrze trenujemy, co jest pozytywne dla nas i Romy, aby

rozegrać świetny sezon.

Di Francesco pracuje bardzo dużo z wami, obrońcami, spodziewałeś się

tego?

- Wszystkie formacje dobrze pracują, zarówno fizycznie jak i taktycznie.

Jakim uczuciem było zakładanie koszulki Argentyny i jakie są twoje cele?

- Reprezentacja jest zawsze miłym prezentem, jest ważna dla każdego piłkarza, ale

teraz koncentruję się na pracy z Romą, chcę rozegrać dobry sezon.
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